
KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 

Osnovna škola  Vladimir Nazor  Budinščina 

KLASA: 007-04/24-02/4 

URBROJ: 2140-60-24-2 

Budinščina, 12.7.2024. 

 

Z A P I S N I K  

s 36. sjednice Školskog odbora održane  

12.7.2024. godine u 8:30 sati  

u prostorijama MŠ  Budinščina  

 

                                
NAZOČNI:  Biserka Pučak, Jadranka Plantak, Željko Zozoli,  Ivana Novosel, Ivana Zajec,  

                      Vesna Svrtan, tajnica- Dijana Margetić, voditeljica računovodstva - Snježana  

                       Kovačić,ravnateljica – Renata  Kreber-Mikšaj 

NENAZOČNI:  Nela Kurtanjek 

PREDSJEDAVAJUĆA:  Biserka Pučak, predsjednica Školskog odbora 

ZAPISNIČAR: Dijana  Margetić-tajnica škole 

                                   

 Predsjedavajuća je pozdravila sve prisutne i predložila  sljedeći dnevni red: 

  

D N E V N I   R E D: 

 

1. Prihvaćanje zapisnika s 33.,34. i 35. sjednice Školskog odbora. 

2. Donošenje Financijskog izvješća škole za razdoblje 1.1.-30.6.2024.godine. 
3. Donošenje  Statuta škole uz prethodnu suglasnost osnivača.  
4. Pitanja i prijedlozi.  

     

 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  

  

 Točka 1.   

   

ZAKLJUČAK:  

Zapisnici  s 33.,34. i 35.  sjednice prihvaćaju se jednoglasno.  

 

Točka 2.       

ZAKLJUČAK: 

 

Donosi se  Financijsko izvješće škole za razdoblje 1.1.-30.6.2024.godine (izvješće s 

obrazloženjem su sastavni dio ovog zapisnika).             

Točka 3.   

  

ZAKLJUČAK:  

Jednoglasno se donosi Statut škole uz prethodnu suglasnost osnivača.  

 

Točka 4.  

Ravnateljica je informirala članove odbora da je u tijeku uređenje šetnice od 

nogometnog igrališta do prilaza u školu i podrum s južne strane zgrade kojeg će urediti 

Općina Budinščina.  



Nadalje ravnateljica je spomenula da su sredstvima osnivača uređeni i sanitarni čvorovi u 

sportskoj dvorani.  

Decentralizirana sredstva smo utrošili za ovu godinu, ali će sigurno  biti povećanja istih ili će 

županija uskočiti s izvornim sredstvima. Mi imamo povećane troškove nakon izgradnje 

sportske dvorane u PŠ  Hrašćina, a nikad nismo dobili veća decentralizirana sredstva.  

Nadalje, ravnateljica je istaknula da ide u Tehnički muzej u Zagreb gdje će se na skupu 

predstaviti naš projekt ASTRO. Uključili smo se kao partneri na projekt »Stemka ide dalje«. 

Sljedeće školske godine trebali bi imati dva učenika više u odnosu na ovu školsku godinu, te 

smo zatražili u PŠ  Hrašćina formiranje dva čista razredna odjela razredne nastave  i jedan 

kombinirani zbog dvoje učenika s teškoćama u razvoju. 

Trenutno se na Županiji radi reorganizacija prijevoza učenika, ali ravnateljica je zatražila da 

mi ostanemo na istoj organizaciji zbog velike raspršenosti naših učenik. Trebamo i dalje tri 

vozne jedinice za prijevoz učenika.  

 

Sve informacije primljene  su  na znanje. 

Budući da nije više bilo pitanja, sjednica je završena u 10:05 sati.  

 

 

         ZAPISNIČAR                                                                      PREDSJEDNICA                   

                                                                                                  ŠKOLSKOG   ODBORA  

 

        Dijana  Margetić                                                                        Biserka  Pučak 


